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PREDMET: Željezničko-cestovni prijelazi 
                   na području KZŽ 
                   - očitovanje, traži se 
 
                     Poštovani, 
 
          povodom teške nesreće u Poznanovcu u kojoj su poginule tri osobe, na 6. izvanrednoj sjednici 
Odbora za sigurnost u prometu jedna od točaka dnevnog reda bila je problematika željezničko-
cestovnih prijelaza. 

 
Odbor za sigurnost u prometu proteklih godina tražio je od Hrvatskih željeznica popis 

najugroženijih željezničko-cestovnih prijelaza na području Županije, kao i plan realizacije osiguranja 
istih.Iz Programa rješavanja željezničko-cestovnih prijelaza,vidljivo da je prioritet u rješavanju ŽCP, 
njih ukupno 130 na području Županije, stavljen na opremanje prijelaza signalno svjetlosnim 
uređajima. 

 
Na sastanku održanom dana 22. siječnja ove godine, koji je inicirala Krapinsko zagorska 

županija jedna od tema bila je i sigurnost  odvijanja prometa.Tom prilikom upoznati smo s planiranom 
dinamikom ulaganja u infrastrukturu na području naše Županije, a kad je riječ o predmetnoj temi ove 
godine je planirano osiguranje samo dva prijelaza i to u Budinšćini i Velikom Trgovišću. 

 
Svjesni smo da je za realizaciju navedenih projekata potrebno ishođenje lokacijskih, 

građevinskih i uporabnih dozvola, što je i jedan od razloga kašnjenja realizacije. S obzirom da 
realizacija navedenih projekata još nije započela, molimo da se očitujete  kako o dosadašnjoj realizaciji 
osiguranja prijelaza sukladno Programu, tako i o realizaciji  ulaganju u infrastrukturu u tekućoj godini. 
Nadalje, uočili smo da pružni pojasevi nisu adekvatno održavani, odnosno da je u cilju 
osiguranja preglednosti,odnosno povećanja sigurnosti  potrebno čišćenje od raslinja. 
 

 S obzirom da željezničko-cestovni prijelazi predstavljaju ozbiljan problem sigurnosti prometa, 
predlažemo da se u što kraćem vremenu osnuje komisija u čijem sastavu bi bili 
predstavnici HŽ,MUP,ŽUC KZŽ,Hrvatskih cesta i Županije koja bi pregledala sve prijelaze 
na području Županije, te utvrdila prioritete rješavanja istih, a njihovi prijedlozi i sugestije 
bili bi temelj za revidiranje postojećeg Programa.U tom cilju predlažemo održavanje 
sastanka na kojem bi se utvrdio sastav komisije i dinamika daljnjeg rješavanja predmetne 
teme. 
 
                 S poštovanjem, 
                                                                                               Zamjenik župana za gospodarstvo 
                                                                                               Anđelko Ferek Jambrek, dipl ing.  
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